



Alarde Parekidearen Juntaren komunikatua

Atzoko entseguen amaieran, txilibitoa jotzen ari ziren emakume gazte batzuek San Juan plazatik alde egin behar izan zuten, "joan daitezela, joan daitezela" oihukatu zuten mutil baten ondorioz.

Alarde Parekidearen Batzarrak elkartasuna adierazi nahi die emakume horiei eta jai-eremutik kanpo uzten duten edozein emakumeri.

Horrelako jarrerek, nahiz eta jakin gutxiengo bat baino ez dutela ordezkatzen, gizarte gisa kezkatzen eta interpelatzen gaituzte. Ez gara nekatzen "berdintasuna elkarbizitzarako balioa" dela errepikatzeaz.

Guk, hilaren 30ean, San Martzial Alardea antolatuko dugu, duela 25 urtetik egin dugun bezala. Alarde integratzailea, jai-girokoa eta abegikorra da, eta pertsona guztiak daude parte hartzena gonbidatuta, inolako diskriminaziorik gabe.

Azkenik, inolako probokaziotan ez erortzeko gure borondate irmoa adierazi nahi dugu, jaiak berdintasunetik eta errespetutik gozatzena dei egiten dugu.

Gora Irun!

Gora San Martzial!



Comunicado de la Junta del Alarde Igualitario

Al final de los ensayos de ayer, unas mujeres jóvenes que tocaban el txilibito tuvieron que abandonar la plaza San Juan increpadas por un grupo de jóvenes al grito de "que se vayan, que se vayan".

La junta del Alarde Igualitario nos solidarizamos con estas y cualquier mujer a la que se le intente excluir del espacio festivo.

Actitudes como esta, aunque somos conscientes de que solo representan a una minoría, nos preocupan y nos interpelan como sociedad. No nos cansamos de repetir que "la igualdad es un valor de convivencia".

Nosotras y nosotros organizaremos el día 30 el Alarde de San Marcial como venimos haciéndolo desde hace 25 años, un alarde integrador, festivo y acogedor, donde todas las personas están invitadas a participar sin discriminación de ningún tipo

Por último manifestar nuestra voluntad más firme de no caer en provocaciones de ningún tipo, llamamos a disfrutar de las fiestas desde la igualdad y el respeto.

Gora Irun!

Gora San Marcial!